
 

NIEUWSBRIEF AUGUSTUS 2023 

Op het nippertje van augustus melden we in deze nieuwsbrief graag de laatste 

wetenswaardigheden van Energierijck. 

NIEUWE BESTUURSLEDEN GEZOCHT PER NOVEMBER  

Vorig jaar versterkten drie nieuwe bestuursleden 

het bestuur van Energierijck. Komende november 

zit voor zowel Jan ter Wal als voor Mieke van den 

Hengel hun tweede termijn van drie jaar erop en 

moeten zij volgens onze reglementen afzwaaien. 

Daarom zijn we op zoek naar nieuwe 

bestuursleden. De vacaturetekst die ruim een jaar 

geleden rondging, heeft de nieuwste bestuursleden 

toen enthousiast gemaakt én ze kunnen nu 

beamen dat het klopt!  

Ter geruststelling: 

1. U hoeft niet te beschikken over uitgebreide kennis van zonnepanelen, energietransitie, 

techniek, gemeentepolitiek of financiële zaken. De bereidheid om kennis te vergaren en 

een beetje inzet is voldoende. 

2. We vergaderen als bestuur 1 x per maand, maximaal 6 kwartier, soms online, soms bij 

iemand van het bestuur thuis met wat lekkers erbij. Verslagen worden door secretaris 

Hans gemaakt. Overig tijdsbeslag is afhankelijk van individuele mogelijkheden/taken, 

minimale inzet 2-3 uur per maand. 

 

Ter aanbeveling: 

1. U gaat samenwerken met Rolia Wiggelinkhuijsen, Hans van den Bosch en Cindy van 

Emden. Ieders unieke talent, hoe onbeduidend het soms ook lijkt, wordt door de collega-

bestuurders omarmd, gewaardeerd en krijgt alle kans zich verder te ontwikkelen. 

2. U ontvangt de regelmatige geuite dankbaarheid van onze leden. 

 

Ter overreding: 

In de statuten van onze coöperatie is een doelstelling opgenomen waarin we verklaren 

de energietransitie te willen voorthelpen. En zeg nu zelf, wie wil dat nu niet? Er zijn 

allerlei grote en kleine stappen te nemen in dat proces, dus helpt u alstublieft mee om 

met onze coöperatie als burgers invloed uit te oefenen. 

 

Voor meer informatie, een verzoek om persoonlijk gesprek met het huidig bestuur of 

gewoon met een directe aanmelding, mailt u naar samen@energierijck.nl 

 
MOGELIJK NIEUWE LOCATIE IN LEUTH 

Op een loods in Lieskens Wengs te Leuth is er een mogelijkheid om 80 zonnepanelen te 

installeren. De dakbelasting is goedgekeurd en een plan voor installatie is bekeken door 

het bestuur van Energierijck. Er is nog veel te doen: uitzoeken of er een vergunning moet 

worden aangevraagd, wat de mogelijkheden zijn voor subsidies en hoe het plan 

gefinancierd kan worden. Vervolgens is er een aansluiting op het net nodig én nieuwe leden 

die willen participeren. Maar, uiteraard moet er eerst toestemming van de ALV zijn voor 

dit project. 

mailto:samen@energierijck.nl


MELD JAARLIJKS UW ENERGIELEVERANCIER IN VOORSTROOM   

 

Jaarlijks geeft André de Wijse van Energierijck, via Voorstroom, de door uw panelen 

opgewekte kWh’s door aan uw energiebedrijf. Daarna verrekent het energiebedrijf de terug 

te ontvangen energiebelasting. Dit gaat óf via tussentijdse uitbetaling óf bij de 

jaarafrekening. Dit verloopt meestal zonder problemen. Overweegt u over te stappen, kijk 

hier om te zien welke energieleveranciers de postcoderoos ondersteunen.  

 

De laatste jaren veranderen we door de hogere energieprijzen gemakkelijker van 

energieleverancier. Het is belangrijk om de wijziging van de leverancier in Voorstroom door 

te voeren, waardoor u de volledige uitbetaling van de energiebelasting krijgt.  

 

Hoe doet u dat? 

Als het einde nadert van het opwekjaar van het dak waar uw panelen op liggen, krijgt u 

van ons een mail en een notificatie in de Voorstroom-app. De leden van Kerstendal hebben 

deze net gehad en komende maand krijgen de leden van de Gemeentewerf dit bericht. 

Daarin staat een link naar het ‘Zelfservice Portaal’. Het is belangrijk om ook uw huidige 

leverancier daar te bevestigen, ook als u niet bent geswitcht! 

In de app van Voorstroom kunt u in ieder geval kijken of de juiste energieleverancier bij 

ons bekend is: ga in de app naar “Algemeen” en klik op “Account informatie”. Daar ziet u 

onder “Energie” de bij ons bekende leverancier staan. 

 

Lukt het niet? Geen nood: stuur een mail naar samen@energierijck.nl dan voeren wij de 

wijziging door. 

 

SAMENWERKING MET ENERGIECOOPERATIE HOOG EN LAAG U.A. UBBERGEN 

 

Naar aanleiding van een verzoek op de laatste ALV heeft 

Rolia, onze voorzitter, een vruchtbaar gesprek gehad met de 

secretaris van Hoog en Laag over verdere samenwerking en 

afstemming. We hebben beiden nadrukkelijk geen behoefte 

om te fuseren. Wel zou het mooi zijn om gezamenlijk op te 

treden in het mogelijk maken van de energietransitie, onder 

andere in het vinden van geschikte daken en meer leden.   

Ook zijn we ervan overtuigd dat we met samenwerking en 

afstemming meer invloed kunnen hebben op het 

gemeentelijk beleid. Ervaringen met het aanvragen van SCE-subsidies en het vinden van 

geschikte daken kunnen we delen. Verder hebben we elkaar uitgenodigd om –als 

bestuursleden, indien gewenst- elkaars vergadering bij te wonen. 

 

UPDATE ZONNEPARK DUKENBURG 

 

Omdat het stroomnet overvol is (congestie) in de buurt van Dukenburg, zijn we voor 

uitvoering van dit project afhankelijk van een samenwerking met het Waterschap. 

Afgelopen maanden is er stevig gelobbyd om de besturen van Waterschap RivierenLand 

en Gemeente Berg en Dal bij elkaar te laten komen. Dat is niet gelukt. 

Daarnaast hebben we als Energierijck meegedaan aan een prijsvraag van de provincie 

Gelderland (GAZO project) waar we Dukenburg hebben ingebracht, in de hoop dat het 

“winnen van een prijsvraag” voor wat druk op dit project zou kunnen zorgen. Helaas zit 

Dukenburg niet bij de prijswinnaars. 

Dus voorlopig staat Dukenburg op pauze, totdat we misschien een nieuwe, kleinschalige 

optie kunnen uitwerken, waardoor uitsluitend de uitbreiding van het transformatorhuis aan 

de orde is. We houden jullie op de hoogte. 

 

 

https://www.hier.nu/oude-postcoderoosregeling-regeling-verlaagd-tarief/postcoderoosregeling-werkt-je-energieleverancier


PARTICIPATIE MOGELIJKHEDEN ‘LAGEWALD' EN ‘BERG EN DAL’ 

 

In de laatste ALV hebben TPSolar en Zebra een presentatie gehouden over de aanleg van 

zonneparken in onze gemeente: ‘Lagewald’ en ‘Berg en Dal’. We kregen het verzoek van 

de leden om participatiemogelijkheden verder uit te werken. Een kleine groep leden en 

bestuursleden van Energierijck is nu gestart met een onderzoek naar een aantal scenario’s 

voor participatie in Lagewald.  

Eén scenario dat onderzocht wordt, is dat leden van Energierijck op individuele basis door 

obligaties kunnen investeren in het zonnepark. Een andere mogelijkheid is om als 

coöperatie te investeren en daarvoor een lening af te sluiten. De rente en extra kosten 

moeten dan met de opbrengst van de energie betaald worden.  

Heeft u interesse om mee te denken in de voorbereidingsgroep, laat het ons weten!  

 

WAT DOEN ONZE PANELEN? 

Zoals de tabel laat zien, zijn we voor de locaties Groenhouten en de Lubert inmiddels in 

het 5e opwekjaar beland, in tegenstelling tot de Gemeentewerf (1 november) en 

Kerstendal (1 oktober). Het resultaat in het 4e opwekjaar van Groenhouten en de Lubert 

was voor beiden positief. Ze wekten meer op dan de gegarandeerde 250 kWh per paneel. 

Groenhouten lijkt voor dit jaar koploper te zijn. Dat de opwek op de Gemeentewerf 

achterblijft komt door een storing in één van de omvormers in de maand juni. We wachten 

het jaarresultaat af en zullen in de jaarvergadering hierop terugkomen. 

 

 
 

 

VOLGENDE ALV OP WOENSDAG 15 NOVEMBER IN KERSTENDAL 

 

We willen graag met u in het najaar weer een ALV organiseren en wel op woensdag 15 

november a.s. in Kerstendal. De definitieve uitnodiging met agenda volgt nog. 

 

Heeft u vragen, neem dan gerust contact met ons op via samen@energierijck.nl.  

Deze nieuwsbrief is z.s.m. terug te lezen op onze website: www.energierijck.nl 

 

Met vriendelijke groet,  
 

Bestuur Energierijck Coöperatie u.a. 

 

Rolia Wiggelinkhuijsen, Hans van den Bosch, Mieke van den Hengel, Jan ter Wal, Cindy 

van Emden 

http://www.energierijck.nl/

